
Verslag : Ouderraad 17/01/2018 om 20 u 

 

• Aanwezig 

Eveline Hautekeur,  Tine Van Ackere, Karin Ghequire, Els Parmentier, Griet 
Bourgois, Tine Saint-Germain, Marijke Samyn, Lot Brutsaert 

 

• Verontschuldigd 

Fam. Chapelle, fam. Van Ceulebroeck, fam. Goens 

 

• Verwelkoming 

 

• Goedkeuring vorig verslag 

 

• Nieuws van de school 

- 1/02/2017: oudercontact voor de kleuters en 1e leerjaar 

- Dikke truiendag   6 februari 
-  Voor de ouders van het zesde komt er een infoavond over de brede eerste 

graad eind januari. 
- Na de vakantie is er weer gezonde week met fruitmanden, 
boekentasweegactie, ... Dit jaar gezond ontbijt met een gezond ontbijt op 
vrijdag 23 februari. 
- De sportactiviteiten van SVS en jeugd en muziek komen weer aan 
bod.Tonelen hadden we al. Ook andere activiteiten komen aan bod: aardbeien, 
aardappel, astrolab Iris, milieuboerderij,… 
- In de klassen K1/K2/L1/L3/L5 zijn telkens medische onderzoeken vanuit het 
CLB 
- We doen weer mee aan het kindercarnaval in Poperinge op vrijdag 9 maart. 
- Het zesde gaat weer op tweedaagse op 3 en 4 mei. Schoolreis naar Ieper is 
op dinsdag 26 juni. 
- Schoolfeest op 3 juni zal op een gelijkaardige manier aangepakt worden. 
-  Juffen Sigrid en Veerle bevallen begin april. Katrijn kan de vervanging 
verder opnemen. Voor het vierde wordt dit Kelsey Deroo. 
- Elk jaar wordt er ook in de godsdienstlessen aan algemene thema’s 

gewerkt. Voor de kerstvakantie kwamen Missio en  Welzijnszorg aan bod, 
in januari: Damiaanactie en in de vasten: Broederlijk delen. 

- We hadden 6 jaar een adoptiemeisje uit Bolivië via Plan International maar 
dit meisje verhuist naar een andere regio. Nu hebben we Vincent uit 



Kenya, hij werd bij de kinderen geintroduceerd en we maakten een 
kerstwens voor hem.We kregen onlangs een tweede brief. In de maand 
maart leen ik een koffer met materiaal uit Afrika om zijn omgeving beter 
te leren kennen. 

- We dienden een dossier in bij Cera om de banken te helpen bekostigen. 
We kaderden dit in co-teaching dat in alle klassen toegepast wordt. 

Gebouw/materialen 

- We bezochten 4 scholen om banken te bekijken en vergelijken van 4 
verschillende leveranciers. We hebben 3 soorten laten testen door de 
kinderen hebben gekozen voor de klaptafel van Vanerum. We maakten een 
winst met de koeken van 3500 euro, samen met de winst van Kip aan ’t 
Spit en het schoolfeest zal dit voldoende zijn voor 18 losse banken en 
stoelen voor het derde én het vierde leerjaar. Volgend jaar komen 2 
andere klassen aan de beurt. 

  
 In het tweede kleuter zijn ze de laatste hand aan het leggen in het VTI 
 van Poperinge aan de mezzanine die op maat gemaakt is voor die klas. 
 Raming 3600 euro. 
  
 We zitten geplaagd met kauwen die via de schoorsteen in de klas komen. 
 De dakwerken die het voorste gebouw deed, komt eens kijken hoe we best 
 een rooster leggen op die metershoge schouwen. 
 

• Evaluatie spelletjesnamiddag 

 

Onkosten: 

’ t Eendegat: 76,65 euro 

Tine Vanacker: boodschappen: 33,23 euro  (71,51 boodschappen, overname 
38,28 euro) 

è 330,30 – 76,65 – 33,32 euro = 220,42 euro 
 

Gezellig.  Dank aan de taartenbak. 

Tine Saint-Germain koopt nog een biermand van 25 euro als dank voor het 
gebruik van de spelletjes van de fam. Bossaert. 

 

 

 



• Kip aan ’ t Spit op zondag 4/02/2018 

 

De leerlingen van het 6e leerjaar, de leden van de ouderraad en de 
leerkrachten verkopen lotjes voor de tombola.  Elk jaar worden 200 
prijzen verzameld. Als jullie aan prijzen kunnen raken, mag je dit gerust 
geven. 
De datum voor volgend jaar ligt ook vast in de Rookop: eerste zondag  van 
februari. 

  
Wie kan helpen? 

  
Op vrijdag 2 februari 15.00 u zetten we de zaal klaar.  Leden van de 
ouderraad zijn welkom om te helpen. 
 
Voor de zondag zijn een aantal personen verontschuldigd.  Zeker 

 aanwezig: Eveline, Marijke, Jan/Lot, Tine/Stijn 
 
Tweede shift: Tine Saint Germain, Nico, Els en Glenn, Lot, Pieter 
 Eerste shift: Griet en Kurt 

   
 Er worden nog vrijwilligers gezocht voor de taartenbak. 

Karin vraagt aan  Els om dit te coördineren. 
 

 Kan er op Kip aan Spit TV zijn om het KW te tonen? Ouderraad (Glenn) 
 zorgt  ervoor. 

 

• Financiële stand 

 Bedrag op de rekenig:  2846,64 euro (ontvangst 200 euro van  de stad 
 Poperinge werd gestort) 

 

 1500 euro wordt op de rekening van de school gestort voor de  aankoop 
 van de eettafel. 

 Er rest nog een bedrag.  Tijdens de volgende vergadering kunnen we  eens 
 kijken welke voorstellen er van de school zijn of van de  ouderraadsleden. 

 

 

 



 

 
• Week van de opvoeding – vrijdag 4 mei om 14u40 

 

Aanbod bekendmaken van huis van het kind.  Graag met korte babbel en 
koekje.   

Graag samenwerking met de ouderraden.  

Vraag: tafeltje, koffie en tassen à Karin helpt 

Stad zorgt voor de Fortune cookies. 

Waar en wanneer: 4 mei om 14u40 in de vroegere 3e kleuterklas. 

Ouderraadsleden welkom.  Eveline zorgt voor rode laken met witte bollen. 

Ouders nog eens op de hoogte brengen via mail. 

 
• Ochtendwandeling met ontbijt op 22 april 2018 

 

Voorbereiding op 22/2/2018 om 20 uur bij Tine en Stijn thuis. 

 
• Sam De Verkeersslang: week van 14 mei 

 

Eindslot op vrijdag 18 mei. 

Oproep: liedje en dansje zoeken 

 
• Dwaallichtjestocht 15/12/2017 

Zaal op 14/12 en 15/12 aan het reserveren.  Rolstoelgebruikers worden 
gevraagd eens naar een andere zaal uit te wijken.   

Trekkers ouderraad: Dieter Goens, Pieter Behaegel,Jan/Lot 

Binnenkort wordt er vergaderd met de Landelijke Gilde. Zijn er 
voorstellen?  Laat het weten?  We denken aan een toneeltje, minimusical 
door de school, de man van de wandeling in Poperinge tijdens het 
eindejaar,... 

 

 



• Varia 
 
 - Is er een andere leverancier voor maaltijden? Nee Al vele jaren 
 dezelfde. Menu staat al jaren op de website. Toen we veranderden omdat 
 het niet meer lekker genoeg was, vergeleken we verschillende traiteurs. 
 We hebben de beste genomen. We hopen met de ‘overheidsopdrachten’ in 
 openbare diensten dat we die traiteur zullen kunnen behouden en niet 
 verplicht worden om een andere te nemen. 

- Oudercontact: Kan het niet op verschillende dagen?? De juffen voorzien 
 momenten voor en na de lesuren. In december is het voor 5 klassen, in 
januari is het voor de andere klassen. Begin juni is het voor kleuter, eind 
juni is het voor lager.De juffen leggen alle briefjes samen zodat het voor 
ouders haalbaar is om de verschillende juffen te spreken. 

Vraag van ouderraad om timing/volgorde uit te hangen zodat ouders zich 
 aan de juiste volgorde houden en weten wie zich niet houdt aan het uur. 
We bespreken dit met de juffen. 

- Grootouderpicknick valt blijkbaar niet goed mee. De film duurt te lang en 
de kinderen kijken niet. Kan er niet voor iets anders gekeken worden? 

 In het begin was er enkel picknick, gedichtjes en koffie. Op vraag van de 
 ouderraad, breidden we er iets aan.  

 De volgende keer gaven we een film die 40 min duurde maar toen 
 vroegen ze als we het niet langer konden maken zodat de grootouders 
 de kinderen konden meenemen naar huis i.p.v. dat ze terug naar de klas 
 gingen.  

 We onderbraken de film zodat de koffie ertussen kwam. 

 Nu komt de vraag als we iets actief zouden kunnen doen met de 
 grootouders én kinderen zoals knutselen, dansen, spelen … Dit moeten 
 we met de juffen bespreken.  

 De vraag kwam ook als grootouders niet in de klas konden komen. 1 
 gezamenlijk moment waarop de grootouders in de klas komen, is niet te 
 doen. Als elk kind 4 personen heeft, zijn daar op een moment 100 personen 
 in de klas. Dat is voor het kind niet bevorderlijk. We bieden al een 
 volledige week aan waar we vragen als er een grootouder naar de klas wil 
 komen en samen met de kinderen iets doen. Daar is jammerlijk genoeg 
 maar 1 persoon op af gekomen. 



-Wordt er gewerkt rond pesten in de Pastoorstraat? Nee, we bieden thema’s aan 
volgens de leeftijd van de kinderen. De kinderen moeten rijp genoeg zijn wat de 
werkelijk inhoud ervan is. Media, Ketnet,… maken er soms wel een hype van. Met 
Rode neuzendag is dit net zo. Kleine kinderen begrijpen de inhoud van ‘jongeren 
met psychische problemen’ niet. 

- Kan de Halloweenfuif terug worden georganiseerd?  Of een fuif waar ouders 
kunnen dansen?  Kunnen we dit alleen organiseren of terug met een andere 
vereniging samenwerken?  We denken er eens over na. 

 

Tot volgende vergadering op woensdag 2 mei 2018 om 20 u in de school van de 
Baljuwstraat. 


